

Golden
Destinations



Vietnam
越南



全程无购物站
NO SHOPPING STOP



Hanoi Train Street
河内火车街



Halong Bay
下龙湾



Moana Sapa
莫阿纳沙坝



Fansipan
番西邦



Cat Cat Village
猫猫村



Hanoi Opera House
河内歌剧院



Fighting Cocks Islet
斗鸡岛



SCHEDULE

D1

SINGAPORE ✈️ HANOI
(est.2.5HRS) **HALONG BAY** (MOB/D)

- ☑ Overnight in Halong Bay

D2

HALONG BAY (est.2.5HRS)
HANOI (B/L/D)

- ☑ Halong Bay Double Deck Cruise (est. 6HRS)
 - *Halong View Point
 - *Fighting Cocks Islet
 - *Titop Island (Island Landing)
 - *Sung Sot(Surprise) Cave
- ☑ Enjoy Seafood Lunch on Cruise
 - *Rock King Coffee Koi Cafe
 - (Free 1 Drip coffee + Banh Mi)

D3

HANOI (est.5.5HRS) **SAPA**
(B/L/D)

- ☑ Hekou Border Gate (Photo Stop)
- ☑ Cat Cat Village
- ☑ Cat Cat Waterfall
- ☑ Sapa Stone Church (Exterior View)
- ☑ Sapa Night Market

D4

SAPA (est.5.5HRS) **FANSIPAN** **SAPA**
(B/L/D)

- ☑ Muong Hoa Mountain Train (Round Trip)
- ☑ Fansipan (Include Round Trip Cable car & 1 Way Mountain Train to the top of Fansipan)
 - * If the cable car is under maintenance, alternative attractions will be arranged
- ☑ Moana Sapa (Popular photo spot)

D5

SAPA (est.5.5HRS) **HANOI**
(B/L/-)

- ☑ St. Joseph's Cathedral (Exterior View)
- ☑ Hanoi Opera House (Exterior View)
- ☑ Hoan Kiem Lake
- ☑ Train Street
- ☑ Hanoi Old Quarter (36 Ancient Streets)

D6

HANOI ✈️ SINGAPORE
(B/MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

HANOI

- ◆ **Hoan Kiem Lake** - Known as the "Lake of the Returned Sword," this is a central natural freshwater lake and one of Hanoi's most iconic cultural landmarks. The lakeside offers beautiful scenery and is surrounded by charming French colonial architecture. Legend has it that Vietnamese hero King Le Loi returned a magical sword to a divine turtle here, giving the lake its name and rich historical and legendary significance.
- ◆ **Hanoi Old Quarter** - Also called the "36 Ancient Streets," each street historically specialized in a particular craft or trade, such as silver, paper, or silk. The traditional layout is still preserved, with narrow bustling alleyways blending historical charm with modern life. The area is filled with handicraft shops, souvenir stores, and local artist studios. Train Street is also located within the Old Quarter, where trains pass very close to residential houses, creating a uniquely Hanoi street scene.

HALONG BAY

- ◆ **Halong Bay** - Located in northern Vietnam, Ha Long Bay was recognized as a UNESCO World Natural Heritage site in 1994. Famous for its emerald waters, nearly 2,000 limestone islands, and spectacular caves, the bay offers stunning scenery. A half-day cruise allows visitors to admire these unique rock formations up close and explore the magnificent natural caves.

SAPA

- ◆ **Cat Cat Village** - A traditional Hmong village nestled in the Sapa valley, preserving the ethnic lifestyle and wooden houses. Visitors can enjoy scenic rice terraces, waterfalls, and forested mountains along the way, experiencing the culture and natural beauty of the minority people.
- ◆ **Sapa Stone Church** - A Gothic-style stone church built during the French colonial period; it is one of Sapa's most iconic landmarks. Located in the town center, the church features a solemn exterior and a lively surrounding area, making it a must-visit spot for photos.
- ◆ **Moana Sapa** - A popular Instagram-worthy spot in Sapa, known for its breathtaking mountain clouds and artistic installations. The area features the "Sky Gate," giant statues, and white staircases for photo opportunities, with panoramic views of the Fansipan mountains. On clear days, visitors can enjoy the mesmerizing misty scenery, making it one of the most visited photo attractions in Sapa.

FANSIPAN

- ◆ **Fansipan** - Reach Vietnam's highest peak, known as the "Roof of Indochina," by taking the Muong Hoa Mountain Train (round trip) and the cable car (round trip). Along the way, enjoy stunning cloud seas and continuous mountain ranges. At the summit, a short one-way train ride takes visitors to the top platform to experience the breathtaking scenery and the sacred atmosphere of Vietnam's highest peak.



✓ 5 Breakfast / 4 Lunch / 4 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Vietnamese Specialty Cuisine
- ★ Western Cuisine
- ★ Vietnamese Set Menu
- ★ Fansipan Buffet
- ★ Salmon Hotpot (Sapa Specialty)



HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS)

- ✓ Hanoi Reyna Hotel or Similar Class x2 Nights
- ✓ Halong Bay Dragon Legend Hotel or Similar Class x1 Night
- ✓ Sapa Charm Hotel or Similar Class x2 Nights

OPTIONAL TOUR: 1.Halong Bay Speedboat + Sampan Ride(Approx.1hour) - RM 90/Pax
2.Traditional Vietnamese Hot Stone Massage(90 minutes) - RM 120/Pax
3.Rong May Glass Bridge(Included Guide & Transportation) - RM 150/Pax

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
 Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Hoan Kiem Lake
还剑湖



St. Joseph's Cathedral
河内大教堂



Muong Hoa Mountain Train
芒花山登山列车



精简行程

第一天

新加坡 ✈ 河内 (约2.5小时)
下龙湾

(机上用餐/晚)

☑ 夜宿下龙湾

第二天

下龙湾 (约2.5小时) 河内

(早/午/晚)

☑ 下龙湾游船 - 包双层船 (约6小时)

*观楼台

*斗鸡岛

*天堂岛 (登岛)

*惊讶岛

☑ 午餐在船上享用海鲜风味餐

*下龙湾网红咖啡厅 (免费1杯滴滴咖啡 + 法式面包)

第三天

河内 (约5.5小时) 沙坝

(早/午/晚)

☑ 河口口岸 (拍照)

☑ 猫猫村

☑ 猫猫瀑布

☑ 沙坝石头教堂 (外观)

☑ 沙坝夜市

第四天

沙坝 巴士 番西邦 巴士 沙坝

(早/午/晚)

☑ 芒花山登山列车 (往返)

☑ 番西邦

(包含往返缆车 & 单程登顶小火车)

*若缆车维修, 将由其他景点替代

☑ 莫阿纳沙坝 (网红拍照打卡点)

第五天

沙坝 (约5.5小时) 河内

(早/午/晚)

☑ 河内大教堂 (外观)

☑ 河内歌剧院 (外观)

☑ 还剑湖

☑ 火车街

☑ 河内老城区 (三十六古街)

第六天

河内 ✈ 新加坡

(早/机上用餐)

观光景点:

河内

- ◆ **还剑湖** - 还剑湖又名“归还宝剑之湖”，是河内市中心最具代表性的天然淡水湖与重要文化地标。湖畔景色优美，环绕着迷人的法式殖民建筑。相传越南英雄黎利王曾在此将神剑归还神龟，湖泊因此得名，充满历史与传奇色彩。
- ◆ **河内老城区** - 又称“三十六古街”，因早年每条街道专营一种手工业或商品而闻名，如银器、纸品、丝绸等。至今仍保留传统街区格局，巷道狭窄而热闹，融合历史风貌与现代生活。区内遍布手工艺品店、纪念品店与本地艺术空间，是体验河内市井文化的最佳地点。著名的火车街亦位于老城区范围内，火车近距离穿行于民宅之间，成为河内极具特色的街景之一。

下龙湾

- ◆ **下龙湾** - 位于越南北部，于1994年被联合国教科文组织列为世界自然遗产。这里以碧绿海水、近两千座石灰岩岛屿及壮观溶洞闻名。乘坐游船进行半日游，可近距离欣赏奇岩怪石与迷人海景，并探索天然形成的壮丽洞穴景观。

沙坝

- ◆ **猫猫村** - 坐落于沙坝山谷中的赫蒙族传统村落，保留原始的民族生活方式与木屋建筑。沿途可欣赏梯田、瀑布及山林景色，感受少数民族文化与自然风光。
- ◆ **沙坝石头教堂** - 建于法国殖民时期的哥特式石造教堂，是沙坝最具代表性的地标建筑之一。教堂位于市中心广场，外观古朴庄严，周围环境热闹，是游客必到的打卡景点。
- ◆ **莫阿纳沙坝** - 是沙坝著名的网红拍照打卡景点，以壮丽的高山云海与梦幻装置艺术闻名。园区内设有天空之门、巨型雕像、白色阶梯等拍照点，可远眺番西邦山脉与层叠山峦，在天气晴朗时更可欣赏到迷人的云雾景观，是沙坝最受欢迎的拍照景点之一。

番西邦

- ◆ **番西邦** - 搭乘芒花山登山列车往返，衔接前往被誉为“印度支那之巅”的番西邦峰，乘搭双程缆车，沿途饱览云海与连绵山峦。抵达后再搭乘登顶小火车前往山顶平台，近距离感受越南最高峰的壮丽景色与神圣氛围。

★★★★★



★★★★★

✓ 5早餐 / 4午餐 / 4晚餐

风味餐:

★ 越南特色料理

★ 西式料理

★ 越南风味餐

★ 番西邦自助餐

★ 三文鱼火锅 (沙坝特色料理)

★★★★★



★★★★★

酒店住宿 (5晚)

✓ 河内雷纳酒店或同级

x2 晚

✓ 下龙湾龙传奇酒店或同级

x1 晚

✓ 沙坝魅力酒店或同级

x2 晚

自费项目: 1. 下龙湾快艇 + 舢板船 (约1小时) - RM90/人
2. 越式热石头古法按摩 90分钟 - RM120/人 3. 荣美玻璃桥 (含导游及交通安排) - RM150/人

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

General Information

河内 HANOI



货币 Currency 	Vietnamese Dong - VND 越南盾 - VND	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used.
货币兑换率 Exchange Rate 	1000 VND = MYR 0.18 1000 越南盾 = 马币 0.18 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*	拨号代码 Dial Code 	Vietnam : +84 越南 : +84
电压 Voltage 	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220 伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type C - 两个圆脚插头 / 2 round pin
时差 Time Different 	Vietnam - Malaysia is 1 hour ahead of Hanoi 越南标准时差慢马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance 	每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤。 Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 25 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. *Subject to change* *可随时更改*
气候 Weather 	☐ Summer 夏季 1月 - 12月 Jan to Dec 18°C - 35°C *Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*		
飞机型号 Aircraft Type 	A321 *Subject to change* *可随时更改*		

Departure Date:

出发日期:

Flight:

航班行程:

Tour Fare:

团费:

Airport Tax & Fuel Surcharge:

机场税及燃油附加费:

Tipping:

小费:

Agent Collection Fee:

旅行社代收费:

Visa:

签证:

Travel Insurance:

旅行保险:

TOTAL:

总数:

GD Partner:

